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The 11th  Hour kausi 23  jakso 9

Kuuletko vapauden polkujen tulevan  taivaan rannoilta,
Kuuletko kuinka vapaus soittaa kelloa, kuuletko ilon äänen,
Kuuletko tulevaisuutesi saapuvan avoimesta ovesta,
Kuuletko vapauden aaltojen tulevan taivaan rannoilta,

Kuuletko sen,
Kuuletko sen,
Vapaus,
Vapaus,

Kuuletko kuinka vapaus soittaa kelloa, kuuletko ilon äänen,
Kuuletko tulevaisuutesi saapuvan avoimesta ovesta,
Kuuletko vapauden aaltojen tulevan taivaan rannoilta,

Kuuletko sen,
hengessäsi,

Kuuletko kuinka vapaus soittaa kelloa, kuuletko ilon äänen,
Kuuletko tulevaisuutesi saapuvan avoimesta ovesta,
Kuuletko vapauden aaltojen tulevan taivaan rannoilta,

Kuuletko sen,
Kuuletko sen,

16:25
Sinä saatat sanoa: onpa outo vapauden sointu? Eipä oikeastaan. Se on vain vapaus. Vapaus. Vapaus. 
Vapaus. Julistakaa mukana: vapaus. Jotkut teistä tarvitsevat vapautta, omasta pahasta itsestänne. Menkää 
ja pyytäkää Jeesusta tulemaan elämäänne. Juuri nyt! Sanokaa: Jeesus, uskon, että nousit kuolleista. Minä 
uskon, että sinä kuolit puolestani ja heräsit kuolleista. Uskon sen sydämessäni. Ja minä tunnustan suullani
nyt: tästä päivästä eteenpän sinä olet minun Herrani ja Kuninkaani. Sinä olet minun Herrani ja Pelastajani.
Nostakaa molemmat kädet ilmaan ja huutakaa ääneen: "Olet Kuninkaani." Olet Kuninkaani. Olet 
Kuninkaani. Olet Kuninkaani. Olet Kuninkaani. 

Sanokaa, vapaus. Ei ole mitään vapauden kaltaista. Ei ole mitään vapauden kaltaista. Vapaus. Vapaus 
pahasta itsestäsi. Vapaus. Vapaus pahasta itsestäsi. Vapaus pahasta itsestäsi. Vapaus pahasta itsestäsi. 
Vapaus pahasta itsestäsi. Vapaus pahasta itsestäsi. Vapaus. Vapaus pahasta itsestäsi. Vapaus. Vapaus 
pahasta itsestäsi. Vapaus pahasta itsestäsi. Vapaus pahasta itsestäsi. Vapaus pahasta itsestäsi. Vapaus 
pahasta itsestäsi. Vapaus pahasta itsestäsi. Vapaus pahasta itsestäsi. Vapaus pahasta itsestäsi. Halleluja.

Come on, antakaa Herralle ylistyshuuto tänään 11th Hour -lähetyksessä! Nyt on hyvä aika, eikö vain. 
Halleluja. Herra kirjoitti juuri laulun itselleen. Se alkoi noin puolen yön aikaan eilen illalla. Tällä 
soinnulla 23:25. Tarvitsen teidän kaikkien hippien yhdistyvän juuri nyt. Meillä tulee olemaan hyvää aikaa 
tänään 11th Hour -lähetyksessä. Toivon, että olette jo ylhäällä ja valmiina jahtaamaan vapautta. Vapaus on
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hieno asia. Vapaus tulee vain ristin kautta. Todellinen vapaus tulee vain Jeesuksen veren ja ristin kautta. 
Jeesuksen veri ja risti ja ylösnousemus saavat helvetin vapisemaan - mikään muu ei saa heitä vapisemaan 
samalla tavalla. Sinä voit pilkata helvettiä, sinä voit sanoa syytöksiä paholaista vastaan, mutta mikään ei 
saa heitä vapisemaan niin kuin saavat aikaan risti ja ylösnousemus. Ei mikään muu. Koska Jeesuksen veri
voitti kaiken sen, mitä helvetti pystyy tekemään. Ja se tekee sitä samaa yhä tänä päivänäkin. Ja siksi sinä 
näet asioiden näyttävän maailmalla siltä, että ajattelet, etteivät he koskaan ryhdistäydy ja ala tekemään 
oikeita asioita. Kyllä vain, he alkavat tekemään oikeita asioita. 

Kyllä vain he alkavat tekemään sitä. Niin kauan kun kirkkoa ei ole ylöstemmattu maan päältä, me emme 
missään nimessä anna hetkeksikään periksi. Halleluja. Me emme hidasta vauhtia. Tulemme muutaman 
minuutin päästä takaisin ja menemme sanaan, mutta soitetaan sitä ennen tämä. Tulemme takaisin 
seuraavassa osassa erittäin hyvällä asenteella. Anna minulle luku neljään, Krista. 

25:00

Kuuletko kuinka vapaus soittaa kelloa, kuuletko ilon äänen,
Kuuletko tulevaisuutesi saapuvan avoimesta ovesta,
Kuuletko vapauden aaltojen tulevan taivaan rannoilta,

Kuuletko sen,

28:50

Haluan toivottaa teidät tervetulleeksi 11th Hour -lähetykseen. Se on jo ollut hyvä 11th Hour. Herra antoi 
meille uutta vapausmusiikkia ja me todella nautimme siitä. Minä nautin sen soittamisesta ja toivon, että 
nautitte sen kuuntelemisesta. Se on jotain sellaista musiikkia, mikä resonoi jokaisen uskovan sisällä - 
erityisesti. Mutta sen pitäisi resonoida aivan jokaisen ihmisen sisällä. Piste. Koska meidän DNA:mme... 

Me tiedämme, kun maamme isät (founding fathers) kirjoittivat perustuslakimme jne. Mutta, kun he 
kirjoittivat itsenäisyysjulistuksen, se oli meidän vapauden julkilausuma. Ja kun he kirjoittivat sen 
dokumentin, se ei ollut ainoastaan vapaudenjulistus tälle maalle. Se kirjoitettiin kaikille ihmisille 
kaikkialla. Ja se on DNA:ssa: elämä, vapaus ja onnellisuuden tavoittelu. Ne ovat oikeuksia, jotka Jumala 
antoi meille. Ne eivät ole oikeuksia, jotka hallitus antaa meille. Koska hallitus ei anna oikeuksia. 
Hallitukset on muodostettu puolustamaan Jumalan antamia oikeuksia, jotka on kirjoitettu tähän kirjaan 
(Raamattu). Joten, kun kuulet vapauden soinnun, sinun veresi pitäisi hypätä sisälläsi. Silloin sinä käännyt 
ja sanot, tuossa soinnussa on jotain sisällään. Se johtuu siitä, kun Jumala nosti Aatamin ruumiin maan 
sisältä ja puhalsi hänen sieraimiinsa elämien (monikko) hengen, hän puhalsi samalla vapauden hänen 
sieraimiinsa. Hän puhalsi sen hänen luuytimeensä. Jumala ojensi itsensä Aatamin päälle, sormenpäät 
sormenpäihin, silmät silmiin, suun suuhun, ja hän nosti tuon ruumiin elämään, kun hän puhalsi hänen 
sieraimiin. Siinä hän puhalsi sen, minkä hän oli luonut (ihmisen ilmestyksen sisällään) sellaiseksi, minkä 
hän teki (ihmisen ruumiin maan sisällä). Ja tuo mies tuli sieltä maahan kaivetusta kuopasta - maasta. Ja 
hän seisoi Jumalan edessä mielessään ainoastaan vapaus. Täydellinen vapaus. Kaikkivaltiaan Jumalan 
edessä. Eikä myöskään ollut syntiä sitä pilaamassa. Halleluja.

Joten, tänään. Ei siis ollut mitään syntiä sitä pilaamassa. Aatami ei ajatellut, hän ei ajatellut abortoivansa 
lapsiaan. Hän ei ajatellut tekevänsä kaikkea näkemäämme. Hän ei ajatellut tekevänsä kaikkea tätä 
poliittista sontaa, mitä näemme juuri nyt. Hänelle kerrottiin ota hallintaasi, nujerra pahuus, joka yrittää 
tulla hänen puutarhaansa. Ja vasta siinä vaiheessa, kun Aatami epäonnistui tuossa asiassa, hän kieltäytyi 
eikä tehnyt sitä, ja salli vaimonsa joutuvan petetyksi. Mutta Aatamia ei petetty. Eeva kääntyi miehensä 
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puoleen ja molemmat söivät. Aatami oli siinä vieressä koko ajan ja hän tiesi, mitä on tapahtumassa. Pyhät
kirjoitukset sanovat, Uudessa Testamentissa, että nainen petettiin mutta miestä ei petetty. Vasta tuon 
jälkeen kaikki näkemämme pahuus sai alkunsa. Me tiedämme, mistä se tuli. Me tiedämme, mistä se tuli. 
Jos paha haju saapuu huoneeseen ja ainoa ero on siinä, että tämä yksi tyyppi asteli juuri sisään. Tämä yksi
henkilö tuli sisälle. Ja tuo paha haju katosi, kun tämä henkilö poistui huoneesta. Silloin ei ole vaikeaa 
päätellä, mistä tuo paha haju sai alkunsa. Kaikki tämä paha sonta, jota koemme maailmassa tänä päivänä 
ja kaikki näkemämme, tarkoitan, kuka olisi koskaan ajatellut yhteiskuntaa, joka tappaa omat 
syntymättömät lapsensa. Ymmärrättekö todella sen, miten pimeää se on? Se on sitä, kun teurastamme 
oman jälkikasvumme. Minkälaiset hölmöt tekevät jotain sen kaltaista? Se on juuri tämä: hölmöt. 
Raamatun hölmöt. 

No, minut petettiin tekemään se. Minä ymmärrän sen. Siitä minä juuri puhunkin. He saivat sen 
näyttämään juuri oikealta asialta tehtäväksi. Mutta se ei ole oikein. Ja jotkut teistä naisista, jotka olette 
tehneet abortteja, te myöhemmin... se on saanut teidät traumaattiseksi. Mutta haluan kertoa teille jotain 
tänään. En välitä, kuka mies teitä petti. Aatamia ei petetty vaan Eeva petettiin. Ajatelkaa sitä, mitä sanon 
parhaillaan. Käärme tekee yhä samaa asiaa. Voi, se on ok, me maskeeraamme sen naisten oikeuksien 
taakse. Hän pettää. Hän yhä pettää Eevaa. Vielä tänä päivänäkin. No, mennään eteenpäin.

Hyvä on, olemme siis puhuneet hengellisestä sodankäynnistä. Aloitin puhumaan siitä viime viikolla ja 
sanoin jatkavani tällä viikolla, joten tehdään niin. Efesolaisille kappale 6. ”Lopuksi, vahvistukaa 
Herrassa ja hänen väkevyytensä voimassa. Pukekaa yllenne Jumalan koko sota-asu, voidaksenne kestää 
perkeleen kavalat juonet. Sillä meillä ei ole taistelu verta ja lihaa vastaan, vaan hallituksia vastaan, valtoja
vastaan, tässä pimeydessä hallitsevia maailmanvaltiaita vastaan, pahuuden henkiolentoja vastaan taivaan 
avaruuksissa. Sentähden ottakaa päällenne Jumalan koko sota-asu, voidaksenne pahana päivänä tehdä 
vastarintaa ja kaikki suoritettuanne pysyä pystyssä. Seisokaa siis kupeet totuuteen vyötettyinä, ja olkoon 
pukunanne vanhurskauden haarniska, ja kenkinä jaloissanne alttius rauhan evankeliumille. Kaikessa 
ottakaa uskon kilpi, jolla voitte sammuttaa kaikki pahan palavat nuolet, ja ottakaa vastaan pelastuksen 
kypäri ja Hengen miekka, joka on Jumalan sana. Ja tehkää tämä kaikella rukouksella ja anomisella, 
rukoillen joka aika Hengessä ja sitä varten valvoen kaikessa kestäväisyydessä ja anomisessa kaikkien 
pyhien puolesta”.

”Put on the whole armour of God, that ye may be able to stand against the wiles of the devil. For we 
wrestle not against flesh and blood, but against principalities, against powers, against the rulers of the 
darkness of this world, against spiritual wickedness in high places. Wherefore take unto you the whole 
armour of God, that ye may be able to withstand in the evil day, and having done all, to stand. Stand 
therefore, having your loins girt about with truth, and having on the breastplate of righteousness; And 
your feet shod with the preparation of the gospel of peace; Above all, taking the shield of faith, wherewith
ye shall be able to quench all the fiery darts of the wicked. And take the helmet of salvation, and the 
sword of the Spirit, which is the word of God: Praying always with all prayer and supplication in the 
Spirit, and watching thereunto with all perseverance and supplication for all saints”

Siinä puhutaan Jumalan haarniskasta. Jos on olemassa haarniska, joka pitää laittaa päälle niin silloin on 
olemassa myös taistelu, jossa sitä tarvitaan. Ja Jumala haluaa sinun ja minun ymmärtävän sen. Siinä 
puhutaan, että meidän on oltava hyviä sotilaita. Eikä meidän pidä sotkeutua tämän maailman asioihin, jos 
haluamme olla hyviä sotilaita Jumalan armeijassa. Olemme hengellisessä sodassa. Kerrataan hieman: 
hengellinen sota on yhtä rumaa kuin luonnollinen sota. Se on yhtä sotkuista kuin on luonnollinen sota. 
Kun näet diktaattoreita kuten Pol Pot, Mussolini, Karl Marx, Lenin ja Hitler, me todistamme silloin 
korkeimmalla tasolla olevaa hengellistä sodankäyntiä. Hengessä tapahtui suuri taistelu, että nuo saastaiset
henget saivat vallattua kyseisten miesten sielut. Ja kysymys on aina taistelusta sielusta. Sielu täytyy 
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voittaa taistelussa. Sielu (mieli) täytyy voittaa, kun nainen seisoi käärmeen kanssa puun vierellä. Hän 
näki, hän näki silmillään, että puun hedelmät olivat hyvää ruokaa. Ja se oli puu, joka tekee sinusta viisaan.
Ja niinpä hän otti ja söi ja antoi miehelleenkin ja hänkin söi. Kysymys on aina taistelusta sielusta 
(mielestä). 

Jokaista diktatuuria johtaa epäpuhdas henki ja he ovat aina valloittamassa sielua. Muistan vuosia sitten, 
enkä tiedä onko tämä aivan oikein. Ajattelen, että se oli Charles Capps kertoi tarinaa siitä, kuinka kielesi 
voi pettää sydämesi. No, sydämesi pettäminen on todellisuudessa oman mielesi pettämistä. Sinä voit 
puhua jostain asiasta niin pitkään, että sielusi, mielesi, tulee petetyksi jossain vaiheessa. Ja eräs mies aina 
vitsaili kirkossaan, hän sanoi, nähdään ensi viikolla ellei juna aja päälleni puolilta öin. Kaikki vain 
nauroivat. Koska vihollinen on saanut ihmisen olemaan kuoleman kumppani ja kertomaan vitsejä 
kuolemasta. Ihmiset sanovat, olen kuollakseni kyllästynyt. Pelkään kuollakseni. Kaikessa on kysymys 
vain kuolemasta. Ja jos hän saa sinut kättelemään kuoleman kanssa, hän pääsee sillä tavalla sieluusi. 
(toim. huom. Ja se mikä pääsee sieluusi, se tulee jossain vaiheessa ulos suustasi.) Koska tässä on aina 
kysymys taistelusta sielusta. Ja eräänä iltana tuolla miehellä oli tämä hinku niin kuin me sanomme 
täälläpäin, etelässä. Hän lähti ostamaan kaupasta maitoa ja leipää. Hän ajaa autollaan ja on ylittämässä 
rautatietä hieman ennen puolta yötä. Ja se oli pimeä tasoristeys, valot eivät olleet päällä, mutta juna oli 
tulossa eikä hän nähnyt sitä. Hän oli ylittämässä tasoristeystä puolenyön aikaan ja juna ajoi hänen päälle 
ja tappoi hänet. 

Ja ihmiset sanoivat, miksi Jumala tekisi jotain tuollaista? Jumala ei tehnyt sitä. Hänen oma kieli petti 
sydämen. Kunnes tapahtui onnettomuus. Koska kysymyksessä on elävä sielu.  Se on elävä sielu. Ja tämä 
on syy siihen, miksi sinun pitää uudistaa mielesi joka päivä Jumalan sanalla. Halleluja. Ja voitelu täyttää 
kaikki aukot, joissa jäät vajaaksi totuudesta. Mutta jos aiot täyttää mielesi kaikella sillä roskalla 
televisiosta ja elokuvista ja asioista, jotka eivät merkitse yhtään mitään. Jos aiot katsoa paljon roskaa ja 
ihmettelet, miksi unesi ovat niin levottomia. Sinun sielustasi käydään taistelua. Sinun henkesi voi olla 
uudestisyntynyt, mutta sinun sielustasi käydään kuolettavaa taistelua. Tarkoitan, kyseessä on todellinen 
sota sielustasi. 

Kysymys on aina taistelusta sielusta. Kaikki diktatuurit ovat epäpuhtaan hengen johtamia ja aina on 
kysymys sielun hallinnasta. Epäpuhdas henki etsii aina ruumista, jossa asua (joko ihmisen tai eläimen). Se
on yksi asia, mikä on heitä eteenpäin ajava voima. On yksi asia, mikä vie heitä jatkuvasti eteenpäin ja se 
on valloittaminen. He haluavat valloittaa kaiken sen, minkä Jumala antoi ihmiselle. Annan teille kaksi 
pyhien kirjoitusten kohtaa, kerroin näistä viime kerralla, ehkä lisään vielä kolmannen siihen jatkoksi. 
Pyhät kirjoitukset ovat the truth - totuus. Genesis 1, kuunnelkaa tätä tarkasti: "Alussa loi Jumala taivaan 
ja maan. Ja maa oli autio ja tyhjä, ja pimeys oli syvyyden päällä, ja Jumalan Henki liikkui vetten päällä." 
"In the beginning God created the heaven and the earth. And the earth was without form, and void; and 
darkness was upon the face of the deep. And the Spirit of God moved upon the face of the waters."

Rukoillaan, Herra, anna meille näkevät silmät ja kuulevat korvat, jotta voimme opiskella sanaasi 
perheenä. Jeesuksen nimessä. Genesis 3:1:"Mutta käärme oli kavalin kaikista kedon eläimistä, jotka 
Herra Jumala oli tehnyt; ja se sanoi vaimolle: "Onko Jumala todellakin sanonut: 'Älkää syökö kaikista 
paratiisin puista'?" Niin vaimo vastasi käärmeelle: "Me saamme syödä muiden puiden hedelmiä 
paratiisissa, mutta sen puun hedelmästä, joka on keskellä paratiisia, on Jumala sanonut: 'Älkää syökö siitä
älkääkä koskeko siihen, ettette kuolisi'." Niin käärme sanoi vaimolle: "Ette suinkaan kuole; vaan Jumala 
tietää, että sinä päivänä, jona te siitä syötte, aukenevat teidän silmänne, ja te tulette niinkuin Jumala 
tietämään hyvän ja pahan."

"Now the serpent was more subtil than any beast of the field which the Lord God had made. And he said 
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unto the woman, Yea, hath God said, Ye shall not eat of every tree of the garden? And the woman said 
unto the serpent, We may eat of the fruit of the trees of the garden: But of the fruit of the tree which is in 
the midst of the garden, God hath said, Ye shall not eat of it, neither shall ye touch it, lest ye die. And the 
serpent said unto the woman, Ye shall not surely die: For God doth know that in the day ye eat thereof, 
then your eyes shall be opened, and ye shall be as gods, knowing good and evil." 

Käärme sai heidät siis ajattelemaan, että Jumala ei ole kertonut heille kaikkea. Katsotaanpa sitten Uutta 
Testamenttia, joten meillä on sekä Vanha Testamentti että Uusi Testamentti. Markuksen 5:7-13: "Ja 
huutain suurella äänellä sanoi: mitä minun on sinun kanssas, Jesus, korkeimman Jumalan Poika? Minä 
vannotan sinua Jumalan kautta, ettet minua vaivaisi." Tämä on kohta, jossa Jeesus tapasi miehen, jota 
kutsumme Gaderan hulluksi mieheksi.  

"...(Sillä hän sanoi hänelle: lähde ulos saastainen henki ihmisestä.) Ja hän kysyi häneltä: mikä nimes on? 
Ja hän vastasi, sanoen: legio on minun nimeni; sillä meitä on monta. Ja hän rukoili häntä suuresti, ettei 
hän lähettäisi heitä ulos siitä maakunnasta. Niin oli siinä vuorten tykönä suuri sikalauma laitumella. Ja 
kaikki ne perkeleet rukoilivat häntä, sanoen: laske meitä sikoihin, että me heihin menisimme sisälle. Ja 
Jesus salli kohta heidän. Ja saastaiset henget läksivät ulos ja menivät sikain sisälle. Ja lauma syöksi 
itsensä kohdastansa mereen (mutta heitä oli lähes kaksituhatta), ja he upposivat mereen." Siinä on tuo 
sana maakunta tai maa, minkä voitte alleviivata. 

"And cried with a loud voice, and said, What have I to do with thee, Jesus, thou Son of the most high 
God? I adjure thee by God, that thou torment me not. For he said unto him, "Come out of the man, thou 
unclean spirit." And he asked him, "What is thy name?" And he answered, saying, My name is Legion: 
for we are many. And he besought him much that he would not send them away out of the country. Now 
there was there nigh unto the mountains a great herd of swine feeding. And all the devils besought him, 
saying, Send us into the swine, that we may enter into them. And forthwith Jesus gave them leave. And 
the unclean spirits went out, and entered into the swine: and the herd ran violently down a steep place into
the sea, (they were about two thousand;) and were choked in the sea."

Siinä sanotaan myös, että siellä oli suuri sikalauma laitumella, minkä voitte myös alleviivata. Ja nuo 
epäpuhtaat henget menivät noihin sikoihin, joita oli kaksituhatta. Uskon, että tämä on todella 
profeetallista. Ja siat hukkuivat mereen, mikä on syy sille, että heitä oli kaksi tuhatta. Ehkä Herra osoittaa 
lisää tästä asiasta tulevina päivinä. Haluan, että havaitsette kuvion näissä jakeissa. Ensimmäiseksi 
maantieteellinen sijainti. Toiseksi eläin. Ja kolmanneksi lopullinen tavoite ihminen itse. Henki valloittaa 
maan ensiksi, epäpuhdas henki. Luomiskertomuksessa maasta tuli muodoton ja tyhjä. Ja Markuksen 
5:ssa he pyysivät Jeesukselta, ettei hän lähettäisi heitä pois maakunnasta - maasta. Hän valloittaa eläimet 
seuraavaksi. Viittaus siihen on käärme, josta luimme. Ja siat Markuksen 5:ssä. Kolmanneksi ja 
lopullinen tavoite on valloittaa ihminen itse. Luomiskertomuksessa havaitsimme, että Aatami lankesi. Me 
näemme Kainin tappavan veljensä. Ja sitten Uudessa Testamentissa näemme Gaderan hullun miehen. 

Miksi maa ensimmäiseksi? Koska Aatami tehtiin maasta. Hänet tehtiin maan tomusta. Muistakaa se. 
Hesekiel kertoo meille, että saatana on tiedemies - hän sinetöi summan. Hän toimii matematiikalla, 
yhtälöillä, numeroilla ja kaavoilla. Hän näyttää ajattelevan kolmen kokonaisuuksina (in threes). Maa, 
eläimet, ihmiset. Yksi on porraskäytävä seuraavaan. Johannes 10:10 sanoo, että varas tulee vain 
varastamaan, tappamaan ja tuhoamaan. Yksi on porraskäytävä seuraavaan. Menenkö liian nopeasti 
eteenpäin? Kirjoittakaa chat:iin. Haluan kaikkien... Haluan potkaista paholaista takapuoleen näinä 
viimeisinä aikoina. Erityisesti 11th Hour perhe ja kumppanit, haluan, että voitte potkaista paholaista 
takapuoleen. 
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Miksi hän ajattelee kolmen yksiköinä? Koska hän tietää, että Jumala on kolmiyhteinen Jumala (godhead):
Isä, Poika ja Pyhä Henki. Hän tietää myös, että ihminen on kolmiyhteinen olento: henki, sielu, ruumis. 
Joka on luotu Jumalan kuvaksi ja kaltaiseksi. Kolme on numero jumalaiselle täydellisyydelle. Jumalainen 
täydellisyys tai kokonaisuus. Niinpä se on sitä, mitä saatana haluaa olla. Hän haluaa olla jumalainen. 

Joten hän tulee valloittamaan maan ensiksi ja siksi me näemme diktaattoreita. Hitler, Mussolini, Pol Pots 
ja jopa menneinä aikoina Nimrod ja Nero. Me näemme nämä kaikki jumalattomat johtajat, koska niillä on
tekemistä kansakuntien kanssa - maan kanssa. Hän haluaa kansakunnat. Se sisältää Maailmansodat. 
Miksi? Koska sodat pitävät sisällään ihmiset. Haluan, että havaitsette tämän. Hän tulee ensin 
valloittamaan maan - kansakunnat. Hän yrittää valloittaa ihmiset - diktaattorit. Hän haluaa aina pääsyn 
ihmisiin. Ja niinpä ensin maa. 

Sitten hän siirtyy eläimiin: käärme. Ja nykyaikana me näemme: covid. Ja se on sukua käärmeen myrkylle 
- käärme. Ja se on tapa tänä aikana, miten hän pääsee ihmiseen: injektiot, kuolema tai muodonmuutos. Ja 
kaikki se tapahtuu, että näyttämölle saadaan tuotua käärmeen siemen. Maa ensiksi, koska Aatami luotiin 
siitä. Seuraavaksi eläimet, koska niillä on oikeus olla täällä ja olla maassa lihassa ja veressä. Havaitkaa, 
että hän on matkalla ihmiseen. Ensimmäinen asia, mitä epäpuhtaat henget pyysivät Jeesukselta, älä lähetä 
meitä ulos maasta. Kun maa on valloitettu, sen jälkeen voidaan eläimet valloittaa. Kun se on tehty, heillä 
on pääsy lihaan ja vereen, koska nämä eläimet voivat nyt olla vuorovaikutuksessa ihmisen kanssa. Aivan 
kuten Eeva puutarhassa ja Gaderan hullu mies. Ja tämä on hyvää tietoa hengellisestä sodankäynnistä.

Mennäänpä johonkin uuteen asiaan tänään. Haluan sanoa tämän, kohtalo on aina tekijä. Kohtalo on aina 
tekijä. Se on suuri sana: kohtalo. Kohtalo sisältää,..., se on kirkas valo, joka Jumalalla on sinulle aivan 
hedelmöittymisestäsi lähtien ja jopa ennen sitä. Hän tiesi, että hänellä on suunnitelma sinua varten. Jos 
ihminen saavuttaa oman kohtalonsa niin saatana saavuttaa myös omansa. Jos ihminen saavuttaa oman 
kohtalonsa, niin saatana saavuttaa omansa, mikä on ikuinen helvetti. Ihmisen kohtalo on kuin kirkas, 
loistava, kaunis valo, joka loistaa ja jonka Jumala on luonut. Hän loi kohtalon jokaiselle ihmiselle. 
Jokainen niistä on yhtä ainutlaatuinen kuin ihmisen sormenjälki. Saatana siristelee silmiään sen edessä, 
koska sen katsominen särkee hänen silmiään. Hän ei ymmärrä, mikä on kohtalosi. Mutta hän tietää, että 
tuo kirkas valo, tuo kohtalo, joka Jumalalla on sinua varten edessäsi. Hän ei tiedä, mikä se on, mutta hän 
tietää, että sen sisällä on riittävästi ilmestystietoa. Ja sen sisällä on riittävästi ylösnousemusvoimaa, ettei 
hän mitenkään kykene sitä käsittelemään. Niinpä hänen ainoa mahdollisuus on estää sinua saavuttamasta 
sitä - maksoi mitä maksoi. 

Niinpä me näemme nyt, että taistelu käydään aina sielusta. Te kuulette minun sanovan asioita kuten... 
Koska minulle asiat, jotka ovat synnin tiellä, ovat vain tiesulkuja, jotka estävät ihmisiä pääsemästä 
kohtaloonsa. Ne saavat ihmiset kiertotielle. Minä uskon, että meillä on laaja armeija uudestisyntyneitä 
ihmisiä. Meillä on laaja armeija uudestisyntyneitä ihmisiä homoseksuaalisessa yhteisössä. Minä uskon 
siihen. Juuri siksi minä vedän heitä sieltä ulos niin paljon, koska minä havaitsen voitelun heissä. Minä 
havaitsen voitelun heissä ja saatana ei voi keksiä voitelua. Ainoa asia mitä hän voi tehdä, hän voi 
vääristää voitelun. Ja sellainen varastaa ihmisen sielun. Juuri siksi me näemme tuon yhteisön niin 
aktiivisen toiminnan. He ovat evankelistoja - kertomassa viestiään. No, he kertovat nykyistä viestiään, 
mutta se ei tule koskaan viemään heitä omaan kohtaloon. Siis ei siihen kohtaloon, jonka Jumala on 
varannut heitä varten. Jumala sanoi, minä tiedän suunnitelmat, jotka minulle on teitä varten. Ne ovat 
suunnitelmia, jotka saavat teidät menestymään ja antavat teille odotetun lopputuloksen. Ajatelkaapa sitä, 
jos meillä on vain tuo viesti, meillä ei olisi perintöä siitä, että Herra on syntynyt. Jos jokainen uskoisi 
samalla tavalla, ihmisrotu lakkaisi olemasta. 

Ja minä näen niin upean tulevaisuuden. Se on niin kuin 60-luvun loppupuolella, puolivälissä, 70-luvun 
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alkupuolella, kun Jeesus-vallankumous tuli. Se tapahtui huumemaailmassa ja psykedeelien maailmassa ja 
kokeellisten huumeiden maailmassa, ja siellä oli laaja Kristuksen armeija, profeettoja, tuon kaltaisia 
asioita. Jeesus-vallankumous oli kädenojennus noiden ihmisten suuntaan. Nyt tässä uudessa Jeesus-
vallankumouksessa kysymyksessä on LGBTQ-yhteisö, jonka suuntaan Herra ojentaa kättään. Ihmiset 
ovat arvokkaita. LGBTQ on poliittinen yksikkö, joka vain käyttää hyväkseen ihmisiä eivätkä he välitä 
ihmisistä. Aivan samalla tavalla BLM on poliittinen yksikkö, he eivät välitä ihmisistä. He ovat marxisteja 
- jopa oman tunnustuksensa mukaan. 

Joten, taistelua käydään sielusta. Jopa kansakunnissa, kysymyksessä on taistelu sielusta. Havaitsitteko, 
että Joe Bidenin puhujankorokkeessa, sen edessä, oli kyltti, jossa luki: "Taistelu kansakunnan sielusta". Se
on hengellistä puhetta. Se ei ole luonnollista puhetta. Kun aloitetaan käyttämään sanoja, taistelu, 
kansakunta, sielu, siinä ei puhuta fyysisistä asioista. Siinä puhutaan välittäjästä mielen ja hengen välillä. 
Se on sielu. Siinä puhutaan siitä, miten ihmisten kohtaloita kontrolloidaan - heidän henkeään. Ja kuinka 
heidän kehojaan liikutellaan minne halutaan. Sen tekee juuri se henkilö, joka istuu tuon sielun 
valtaistuimella ja hallitsee sitä. Hän hallitsee koko ihmistä ja hänen elämäänsä. Ja kansakunnassa se on 
aivan samalla tavalla. Valloita sen sielu ja silloin hallitset kansakunnan kohtaloa. 

Abortti: jos tapat henkilön, jos abortoit henkilön, tai tapat heidät, sinä otat pois kaiken mitä he ovat ja 
mitä he koskaan tulevat olemaan. Kuulin tuon jossain elokuvassa, jos tapat henkilön, otat silloin pois 
kaiken sen mitä hän on ja mitä hän koskaan tulee olemaan. Mutta se on varmasti totta, jos abortoit lapsen.
Otat silloin pois kaiken sen, mitä he ovat ja mitä he koskaan tulevat olemaan. Ja tuo kirkas valo kukkulan 
päällä, heidän kohtalonsa, eikä ole ketään juoksemassa sitä kohti. Saatana nauraa vahingoniloisesti sille. 
Siksi saatananpalvojat tulevat aborttiklinikoille ja siksi he sanovat, että he jopa maksavat päästäkseen 
sisälle tekemään rituaalejaan samalla kun lapsia abortoidaan. Sillä ei ole merkitystä, mitä ajattelitte 
tekevänne siellä, koska Jumala pelasti tuon lapsen. Ja kaikki te naiset, jotka olette tehneet abortin, voitte 
nähdä lapsenne eräänä päivänä. Halleluja. Tuolla lapsella ei ole vihamielisyyttä sinua kohtaan. Sano vain, 
Herra, Jeesus, anna anteeksi ja puhdista minut tuosta. Ja anna minun tavata lapseni taivaassa eräänä 
päivänä - ja niin tulee tapahtumaan. Jos he ovat yhä pieniä, kun menet sinne, sinä kasvatat heidät. Kun 
menet sinne, jos he ovat aikuisia, he kutsuvat sinua äidiksi. Halleluja.

Jos teet abortin, otat pois heiltä kaiken sen mitä he ovat ja tulevat koskaan olemaan. Heidän kohtaloaan ei 
koskaan nähdä. Vasta kun tämä hengellinen sota on ohi ja vanhurskaus hallitsee hallituksessamme, tullaan
näkemään, miten paljon se maksoi. Vasta siinä vaiheessa kun viimeinen hullu mieli, joka nautiskelee 
syntymättömien teurastamisella on äänestetty pois virastaan, tullaan painavuus, minkä he ovat 
aiheuttaneet, todella näkemään. Vasta siinä vaiheessa, kun he jotka möivät Amerikan korkeimman 
tarjouksen antaneelle, on äänestetty pois virastaan, tullaan näkemään, ketkä olivat todellisia vapauden 
vihollisia. Kyllä, se on taistelu. Se on taistelu siitä, että jatkamme matkaa. Minä puhun myös kristityistä. 
Tai heistä juuri nyt. Se on taistelu siitä, että jatkat matkaasi, kun sinuun hyökätään joka puolelta. Kun näet
kristittyjen veljien ja sisarien niin kunnianhimon sokeuttamina ja itsekeskeisinä, että he mieluummin 
vihaavat niitä, jotka puolustavat vanhurskautta kuin että olisivat heidän puolellaan. Kun tämä illuusion 
julkisivu viimein tullaan vetämään pois edestä, tullaan todella näkemään, kuka todella oli kapellimestari 
kaiken takana. Siinä vaiheessa ainakin vanhurskaudesta tullaan olemaan yhtä mieltä Kristuksen 
ruumiissa. Fyysisesti, mielellisesti ja hengellisesti se on verottavaa. Mutta Jumala ei hylkää meitä, jos me 
vain seisomme hänen sanassaan ja kieltäydymme liikkumasta. Halleluja.

Jumalainen väliintulo on alkanut. Ja Jumala puhuu ihmisille vuoteissaan, jos tarve niin vaatii. Mutta 
vanhurskaus tulee vallitsemaan Amerikassa uudelleen. Halleluja. Niin kuin Thomas Payne kirjoitti, vanha
Thomas Payne, Amerikan kriisissä hän kirjoittaa: on todellakin aika, joka koettelee ihmisten sieluja. 
Mutta Saarnaajassa todetaan, että kaikelle on aikansa maan päällä. Tällä kertaa kyseessä ei ole musketit ja
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kuula, jotka sotivat. Tänä päivänä sotaa käydään sanoilla, kynällä ja sosiaalisella vaikuttamisella. Meidän 
täytyy korottaa äänemme ja ottaa kantaa ja niin äänekkäästi, että kun äänestämme vanhurskaasti, että 
numerot tulevat olemaan niin valtavia, ettei äänestyksen epärehellisyys tule edes mieleen. Ja he näyttävät 
hölmöiltä, jos edes yrittävät sellaista. Toivon, että joku saa tästä jotain tänään. 

Kristittyinä meidän täytyy olla äänessä abortin suhteen. Meillä on nyt 4D ultraääni. Joten ei ole 
epäilystäkään, että kuvassa on vauva. Nyt kun 4D todisteet ovat edessämme, se on selvästi viattoman 
murha. Kun vanhurskaus alkaa olla suuren tasavaltamme tavallinen päiväjärjestys jälleen kerran, silloin 
todella näemme elämän, vapauden ja onnellisuuden tavoittelun olevan käytännössä mahdollista saavuttaa 
uudelleen. Ja sitten joka aamuinen herätys muuttuu nautinnoksi ja tietäkää, että taivas hymyilee hienolle 
maallemme. Ja sitten eräänä päivänä sinä voit kertoa lapsillesi, kuinka jumalattomat ihmiset yrittivät 
aikoinaan varastaa jumalaiset periaatteet, joille Amerikka perustettiin. Kun hienon maamme perustajat 
kuulivat Jumalalta ja perustivat meidät raamattuun perustuvaksi tasavallaksi, jossa vallitsee Jumalan 
periaatteet ja lait. Kansat ovat sidottuja kohtaloihin. Nyt, kohtalo sisältää sanan kansa (destination, 
nation). Kansa, joka siis sisältää maan ja ihmiset. Kansan kurssin muuttaminen ja sen ihmisten 
kääntäminen poispäin Jumalasta, on ihmisten kääntämistä heidän Jumalan määräämästä kohtalosta ja 
antamista sille ihmisten tekemä itsekäs kohtalo. Se ei ole vapautta. Eikä se ole itsehallintoa. Vaan se on 
orjuutusta ja hallitukselle alistumista. 

Niinpä olemme puhuneet hengellisestä sodankäynnistä tänään. Ja nämä olivat vain joitain asioita ja 
voimme tehdä jotain vielä lisää tässä asiassa. Kun otat viime viikon ja tämän viikon asiat, alat näkemään 
jotain hengellisestä sodankäynnistä. Hengellinen sodankäynti on korkeimman tason taistelua. Se on 
korkeimmalla tasolla olevaa sotaa. Jumala lähettää paljon varoituksia. Hän lähettää maahan paljon 
varoituksia, jotta ihmiset eivät voi olla näkemättä niitä. 

Jos et edes usko profeetalliseen ja jos et usko profeettoihin, eipä ihme, ettei Kristuksen ruumis nähnyt tätä
käärmeen siementä vuonna 2020. Eipä ihme, ettemme koskaan nähneet sitä. Koska he eivät antaneet 
profeettojen puhua. He leimasivat profeetat "hulluiksi ihmisiksi". He leimasivat profeetat, tiedättehän 
tämän, he ovat ailahtelevia. Ja apostolit myös. Ainoa asia, mitä he sanovat heistä: he ovat 
lähetystyöntekijöitä kansakunnille enimmäkseen. He ovat paljon enemmän kuin se. Mutta, jos otat 
apostolit ja profeetat pois kokonaan, sinulle jää kolmisorminen Jumalan käsi. Siinä on jäljellä silloin enää 
evankelista, pastori ja opettaja. Ja jos sinä olet todella valmistautunut sanomaan, että tuo on ainoa 
kolmikko, joka on olemassa. Silloin hyvä ystäväni, jos olet joku noista kolmesta ja olet sanotaan nyt 
pastori ja sanot, no olen pastori eikä ole olemassa muita kuin pastori, evankelista ja opettaja. Ja jos sanot, 
ettei ole olemassa profeettoja vaan että on olemassa vain mainitut kolme sormea, niin sinä kerta kaikkiaan
epäonnistuit USA:ssa vanhurskauden suhteen. Sinä kerta kaikkiaan epäonnistuit maailman suhteen 
vanhurskaudessa, koska katso mitä sontaa on tapahtunut ympärillämme. 

Koska Hoosea sanoo, että vapautuminen ja eheytyminen tulee profeetan manttelin kautta. Se sanoo, että 
profeetta vapautti heidät. Se sanoo, että profeetta elvytti heidät. Juuri profeetan mantteli on taivaan 
oikeuslaitoksen virkamies maan päällä, joka osoitti sormellaan kuninkaaseen. Aivan kuten Daavid, joka 
oli Jumalan oman sydämen mukainen kuningas. Hän teki syntiä Batsheban kanssa ja tapatti Uurian ja 
profeetta katsoi häntä ja sanoi, sinä olet se mies. Ja Jumala lähetti Jehovan oikeuslaitoksen maan päälle ja 
laittoi kuninkaan koetukselle. Se tulee profeetan manttelin kautta eikä pastorin eikä evankelistan eikä 
opettajan. 

Koko Kristuksen ruumis voi olla profeetallinen, koska sisälläsi on kolme voitelua: pappi, profeetta, 
kuningas. Se ei tarkoita, että sinulla on ylläsi profeetan mantteli. Sinulla voi olla pastorin mantteli. Sinulla
voi olla evankelistan mantteli, opettajan mantteli, apostolin mantteli. Mutta se ei tarkoita, että olet 
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profeetta. Me näemme pyhistä kirjoituksista, että apostoli Paavali, jolla on siis apostolin mantteli, hänelle 
puhuu profeetta. Hänen nimensä oli Agabus. Eikä Paavali sanonut siinä vaiheessa, hetkinen, hetkinen, 
minä olen apostoli täällä. Ei toki vaan hän kuunteli tarkasti jokaisen sanan, mitä Agabus sanoi hänelle. 

Koska sama Agabus oli profetoinut, että kuivuus on tuloillaan ennen tuota hetkeä. Ja se tuli. Ja Paavalilla 
oli monia profeettoja, koska siinä sanotaan, että profeetat tulivat hänen luokseen. He tulivat hänen 
luokseen ja olivat hänen luona. Siksi me näemme, kuinka ihmiset kokoontuvat presidentin ympärille. Ja 
minä puhun presidentti Donald Trumpista. Ihmiset alkavat kerääntyä hänen ympärilleen. Muistan kuinka 
hänestä tuli presidentti ja kun hän ilmoittautui ehdokkaaksi. Ja silloin näimme nuo uskonnolliset johtajat 
hänen ympärillään, heitä oli noin 30, ja he asettavat kädet hänen päälleen ja puhuvat hänelle ja profetoivat
hänelle. Ja heti kun tuo farssi oli tapahtunut 2020... Eikä tarvita muuta kuin hieman maalaisjärkeä havaita,
että jotain kieroa tapahtui. Että se varastettiin. Siihen tarvitaan vain tervettä järkeä. Me emme voi olettaa, 
että henkilö, jonka kokoontumiseen osallistuu 300 henkilöä ja joka käyttää maskia kellarissa voi voittaa 
henkilön, jonka kokoontumiseen osallistuu 25 000 ihmistä ja joka pitää viisi kokoontumista päivässä. 
Tarkoitan, että asian havaitsemiseen ei tarvita kovin paljon järkeä. Eikä sen osoittamiseen edes tarvita 
profeettaa. Kun katsot sitä, voit todeta, hmm, jotain on vialla. 

1:04:55

No, nyt he ovat todella vihaisia sinulle Robin-veli. He ovat jo vihaisia kuin helvetti minulle. En välitä. En 
välitä. En ota sitä huomioon, koska minun tehtäväni on kertoa totuus ja minä aion kertoa totuuden. Ja 
totuus on tämä kirja tässä kädessäni. Mutta minä siis katsoin kaikkien noiden uskonnollisten johtajien 
kokoontuvan Trumpin ympärille. He tekivät hyvää työtä, he rukoilivat, he profetoivat, he tekivät kaikkea. 
Mutta välittömästi kun sekasotku tapahtui, en nähnyt heitä enää missään. Minä ajattelin, minne te menitte.
Minkälaisen todistuksen te annatte itsestänne tuolle miehelle? Aivan yhtäkkiä hänet on hylätty. Se johtuu 
pyhistä kirjoituksista, koska eivät pastorit, evankelistat ja opettajat ole niitä, jotka kokoontuvat kuninkaan 
ympärille. Vaan profeetat. Profeetat. Te tiedätte New World Order, NWO, jonka he yrittävät tuoda 
näyttämölle, Klaus Schwab ja hänen kissansa. Se näyttää ihan siltä James Bond -elokuvalta. Ja siinä hän 
on, mutta siellä on joku henkilö, joka on sidoksissa häneen: Yaval Noah Harrari. He kutsuvat häntä 
profeetaksi. (toim. huom. hän on väärä profeetta, koska hän kieltää Jeesuksen messianisuuden ja 
ylösnousemuksen.) Eikö ole hämmästyttävää, että NWO kutsuu jotain henkilöä profeetaksi, mutta kirkko 
sanoo, ettei ole olemassa sellaista asiaa kuin profeetta. 

Joten me olemme tässä paikassa tänään. Profeetat menevät sisälle ja puhuvat kuninkaille. Eivät 
evankelistat. Eivät pastorit. Eivät opettajat. Nyt, kuningas tarvitsee pastoria ja hänen henkensä varmasti 
kasvaa suuresti kuunnellessaan evankelistaa. Ja hän voi saada opetusta siitä, kuinka kaikki mainitut 
manttelit toimivat opettajalta. Mutta kun halutaan kuulla taivaasta, se on aina profeetta, joka seisoo 
kuninkaan edessä. Ja Johanneksen ilmestyksessä 11 on kaksi profeettaa, jotka pitävät pedon 
pohjattomassa kuilussa. He eivät salli hänen saada lainkaan valtaa kunnes heidän todistuksensa on 
päätöksessä. Ja sitten kun peto tappaa heidät... Raamattu sanoo, että ihmiset juhlivat, kun kaksi profeettaa 
kuoli. Eikö tuo ole jo jotain? Tiedän kirkkoja juuri nyt, no, en tiedä juuri nyt, mutta varmasti Jumala. 
Mutta tiedän ihmisiä, jotka olisivat iloisia, jos he näkisivät... Ja kristittyjä, jotka näkisivät profeettoja 
kuolleena nyt. Mutta on yksi asia. Miksi se on niin? No Ilmestyskirjassa 11 sanotaan, että tuli tulee ulos 
heidän suustaan ja kuluttaa jokaisen, joka vastustaa heidän profetioitaan. Voimaa oli profeetoissa 
Ilmestyskirjan 11:ssa niin paljon, että he kykenivät halutessaan kutsumaan taivasta niin, että vesi 
muuttui vereksi. Voi hyvänen aika, me emme ole koskaan nähneet sellaista voimaa. Tuo on Vanhan 
Testamentin kaltaista! Tuo on Vanhan Testamentin Punaisen meren asiaa parhaimmillaan. 

Ihmiset sanovat, miksi on niin paljon sekaannusta kahden presidentin kesken? Koska on Biden-aika. On 
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aika bi. Kaksi. Se tarkoittaa kahta. Muistan kuinka Kim Clement antoi profetian vuosia sitten, tulee vielä 
aika, jolloin on kaksi presidenttiä. Ja muistan hänen sanoneen jotain tämän kaltaista. Eikö tuo kuulosta 
oudolta? No, se ei enää kuulosta niin oudolta. Ja nyt me näemme täyden taistelun sielusta. Kuulin 
republikaanin sanovan niin toissapäivänä. Republikaani: "Donald Trump menee todennäköisesti 
vankilaan, mutta se tapahtuu vaalien jälkeen." He suunnittelevat jo sellaista. Jos sinulla on tuollaisia 
republikaaniystäviä, kuka tarvitsee enää paholaista. 

Joten, hengellisessä sodankäynnissä on aina kysymys sielusta. Ja Jumala lähettää merkkejä maahan. Se 
oli pyhäpäivä (Thanksgiving), muistaakseni, meillä oli perhe ja joitain ihmisiä palvelutyössämme jne. Me
kaikki nautimme päivästä yhdessä ja laitoimme kuusen pystyyn. Tuo puu oli tietyssä paikassa ja se oli 14 
jalkaa (4,2 m) enkä tiedä olisiko 10 jalkaa  (3,0 m) ympärysmitta. Valtava, valtava puu. Minä kävelin 
sisään ja olin hämmästynyt. Tuo puu on iso. Istumme siinä ja kaikki nauttivat illasta. 

Jos olet kokoontumisessa kanssamme aivan missä tahansa, jos 30 minuuttia menee ilman että Jeesuksesta 
tai pyhistä kirjoituksista puhutaan, se yllättäisi minut. Koska Smith Wigglesworthilta kysyttiin, rukoiletko
sinä... Kuinka pitkän aikaa sinä rukoilet yhdelllä kerralla? Rukoiletko sinä 30 minuuttia kerrallaan? Hän 
sanoi, en muista yhtään tilannetta, että olisin rukoillut 30 minuuttia. Ja hän jatkoi, en muista myöskään 
sellaista aikaa, että olisi mennyt yli 30 minuuttia ilman rukousta. 

Koska silloin pysytään jatkuvassa virtauksessa Jumalassa enkä halua ulos siitä. Se on elämäni. Sitä minä 
haluan. Haluan kuulla häneltä. Nukun muistivihkoni kanssa. Haluan kuulla häneltä. Jatkuvasti. Haluan 
kirjoittaa sen ylös. Kysyn häneltä, puhu minulle Herra, yöllä. Ja tässä vihkossa on asioita, joita hän puhui.
En tiedä antaako hän puhua niistä tänään, mutta ne ovat profetioita. Hän kertoi minulle sodasta Israelissa, 
joka oli tulossa. Kirjoitin siitä kuukausia sitten ennen kuin se tapahtui. Kuulin tankkien äänen, kun ne 
tulivat Israelin rajoille. Ja hän puhui siitä. 

Muistan kuinka menin Israeliin ja profetoin Karmelin vuorella, profetoin Masadassa, profetoin Shilossa, 
profetoin Jerusalemissa, profetoin rauhasta, Israelin vihollisten pysäyttämisestä, kukaan ei pystynyt 
ymmärtämään miksi, mukaan lukien minä itse. Miksi sinä profetoit tuollaista, koska siellä on täydellinen 
rauha? Siellä on hyvä rauha. Ja niin se olikin, se oli hienoa aikaa. Mutta siitä ei mennyt kuin kaksi 
kuukautta ja nähtiin, mitä tapahtui. 

Ja muistan olleeni Masadassa ja Robin oli kanssani ja Amber oli siellä ja minä seisoin siellä ja nostin 
sauvani ja kutsuin säätä taistelemaan Israelin puolesta. Sanoin, että sade kuuluu myös siihen. Ja se alkoi 
tämän sodan aikana. Tunnelit täyttyivät vedellä. Ja minä puhuin petolinnuista, birds of prey, ja Hamas tuli
paikalla laskuvarjoineen. Minä ajattelin puhuneeni drooneista. Sen on tarkoitus osoittaa, kun Herran sana 
tulee... Ja sitten kun ojensin sauvani Välimerelle Karmelin huipulta, ja aloitin profetoimaan, että meri 
alkaa taistelemaan Israelin puolesta. Nyt alamme näkemään amerikkalaisia sotalaivoja, lentotukialuksia, 
brittiläisiä lentotukialuksia, ja kaikki nämä supervallat tulevat alueelle sinne Välimerelle. Meillä ei ollut 
aavistustakaan, mutta Jumala tiesi, mitä on meneillään. Hän lähetti profeetan Israeliin. Tiedän, että meitä 
on muitakin kuin minä. Minulla on riittävästi järkeä tietääkseni sen. Oletteko järjiltänne? Mutta ainoa 
asia, minkä puolesta minä voin puhua, on tämä palvelutyö. En voi puhua muiden ihmisten palvelutyöstä. 

Herra kertoi minulle sairaudesta joka tuli 2020. Hän kertoi siitä 2016 ja minä sanoin sen ja se on 
tallennettu. Hän kertoi uudelleen samasta asiasta 2019. Minä sanoin sen ja se tuli. Niinpä me istumme 
siinä ja tämä jättiläispuu on siinä vieressämme. Me vain istumme siinä ja kaikki nauravat. Ja yhtäkkiä 
Kristan silmät laajenivat, olitko se sinä joka katsoi sitä, hän katsoi sitä. Se puu alkoi vain tärisemään ja 
sitten se alkoi kaatumaan. Se näyttää siltä, että... Siis se puu näyttää siltä, että tarvitaan metsuri sen 
kaatamiseen. Se on talossamme ja se on iso. Ja ihmiset sanovat, varokaa, ja puu kaatuu alas. Puu kaatui. 
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Se ei osunut keneenkään vaan se kaatui vain siinä paikallaan. Ja minä katson sitä, totta kai, kaikki on 
profeetallista minulle. Ja minä ajattelen, hyvä Jumala, mitä tämä tarkoittaa? Mitä täällä tapahtuu? Tämä 
tapahtui paikassa, joka on tämän palvelutyön omistuksessa. Mitä täällä tapahtui? Mutta ei mennyt kuin 
viikko eteenpäin, ehkä viikon, en tiedä kuinka pitkä aika, se suuri puu Valkoisen Talon pihalla - se kaatui. 
Pam! Ja Herra näytti meille, mitä on tulossa. Hän näytti, mitä on tulossa. Ja kuulin Herran sanovan nämä 
sanat. Joe Biden ja tämä hallinto, te olette loukanneet taivasta. Te olette loukanneet taivasta. Kaikella sillä
mitä te teette ja mitä olette tekemässä. Ja taivas on huomannut, että Jeesuksen syntymää on haukuttu. Ja 
Jeesus on työnnetty sivuun maassa. Taivas on havainnut sen. Ottakaa huomioon, että taivas on havainnut 
sen, koska sen se on tehnyt. Enkelit ovat liikkeellä. Asiat ovat tapahtumassa. Ja nyt te olette työntäneet 
nenänne Israelin asioihin. Taivas on havainnut sen. 

Taivas on havainnut loukkauksen Jeesusta kohtaan maan päällä, kaikki ryhmät ja yhteisöt jotka sitä 
tekevät, eikä ainoastaan tuo näkemämme Washingtonissa. Se on havaittu. On olemassa vain yksi Jumala. 
Aabrahamin, Iisakin ja Jaakobin Jumala. Meidän Herramme, Jeesuksen Kristuksen, Jumala ja Isä - ainoa 
Pelastaja. Jeesus on ainoa Pelastaja. Hän on Hamashiach - Messias. Yeshua Hamashiach. Messias. On 
vain yksi. Hän oli alussa Jumalan kanssa. Hänen nimensä oli Sana. Johannes 1:14, ja sana tuli lihaksi ja 
oli ihmisten joukossa. Me näemme hänen kirkkautensa. Kirkkauden, joka on Isän ainoan Pojan kirkkaus. 
Hän on ainoa Pelastaja eikä ole toista. Pitäkää se mielessänne ja antakaa sen muovautua sydämiinne. On 
vain yksi eikä koskaan tule olemaan toista. Ja kuulin Herran sanan puhuvan noista käsittelijöistä. Jotka 
ovat käsitelleet Joe Bidenia ja te olette väärinkäyttäneet vanhaa miestä ja te olette halveksuneet häntä ja 
olette saaneet hänet epäilemään omaa mielenterveyttään.  Taivas on nähnyt teidät. Taivas on havainnut 
teidät. Muistakaa. Muistakaa. 

Profeetalliset merkit ja profeetalliset aallot ja symbolit maan päällä. Ne tulevat maan päälle, Jumala 
osoittaa asioita. Onko olemassa mahdollisuus katumukseen? Kysykää. Kysykää ja katsokaa. Koska jos 
sinulla on halu kysyä, niin silloin siellä on mahdollisuus sinulle ja minulle. Koska paholainen yrittää 
ajatella, että hän voi hallita tätä kansaa ja tätä maailmaa tässä ajassa ja tässä käännekohdassa. Herra sanoi,
ei, hän ei voi hallita tätä maailmaa tällä kertaa. Ja jotkut joista ajattelitte, että he ovat vallassa, 
maailmanlaajuisesti, tämän valtion ulkopuolella, eivät pääse siihen valta-asemaan. Kuulin Herran 
sanovan, että minä puhallan Joe Bidenin mieleen. Ja minä aion antaa hänelle ajattelun selkeyden, jotta 
hän voi tehdä selkeän ja oikean päätöksen. Tee tämä oikein ja sinä olet sankari sanoo Herra. Tee se väärin 
ja se tullaan muistamaan siitä. Halleluja.

No, Robin-veli, sinä puhut melko rohkeasti ja vahvasti. Tiedän. Se on vaan sitä, mikä tulee ulos joka 
kerralla. Mutta tiedättekö mitä, minä en ole vihainen tai suuttunut kenellekään. Mutta mikä voi puristaa 
sinua enemmän kuin mikään muu asia, ovat kristityt ihmiset, joiden pitäisi tietää paremmin. Jotka vain 
hyökkäävät profeettoja vastaan ja hyökkäävät ihmisiä vastaan. Tuollaiset asiat voivat todella aiheuttaa 
pahenemista hengessä. Me näemme ihmisiä, jotka eivät ole profeettoja, he tuomitsevan profeettoja. Mitä 
te tulitte katsomaan? Mitä kansakunnat tulivat katsomaan profeetoissa? Mitä kirkot tulivat katsomaan 
heissä? Ruokoa joka heiluu tuulessa? Onko se sitä, mitä he tulivat katsomaan. Mikä sinä olet työntämään 
palan paperia pitkin pöydän pintaa niin sanoakseni? Puhun nyt kristityistä johtajista. He työntävät 
paperinpalaa pitkin pöydän pintaa ja sanovat profeetalle, allekirjoita tuo, että sinä olet vastuussa meille 
profetioistasi ennen kuin annat niitä. Voisitteko kuvitella työntävänne tuon paperin Elijahille? Ja sitten he 
sanovat, Elijah, allekirjoita tuo. Se tarkoittaa sitä, että sinä vastaat jokaisesta profetiastasi meille. Tai Elisa
tai Mooses. Yritetäänpä samaa asiaa Mooseksen kanssa. 

Mooses ei ehkä vain jättäisi allekirjoittamasta paperianne vaan hän saattaisi vetää teidät pöydän toiselle 
puolelle. Ihmiset sanovat, no, no... Kuunnelkaa tarkasti minua. Minä puhun nyt kirkosta. Oletteko 
koskaan havainneet, että profeetat puhuvat poliittisista asioista, poliittisten puolueiden johtajista, äkkiä he 
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alkavat puhumaan kirkosta, koska Jumalalla on sana jokaiselle ja se aina sisältää armon. No, sinä et näytä 
puhuvan rakkaudessa. Uskokaa minua, minä puhun. Jos olisin vihainen, te tietäisitte sen. En halua tehdä 
sitä. Tämä ei ole sitä, että olisin vihainen. Tämä ei ole hullua, tämä ei ole vihaista. Koska minä olen kuin 
Herra näissä asioissa ja toivoisin, että jokainen katuisi. Mutta minun pitää kertoa teille, mitä olin 
sanomassa teille. Rukoilkaa, että se tulee takaisin minulle, mitä olin sanomassa teille. Mutta ihmiset 
haluavat kontrolloida sitä, mitä profeetta sanoo tai tuomita sen, mikä profeetta on eivätkä he itse ole 
profeetta. 

Ihmiset sanovat, no sinulla pitää olla katto(organisaatio). Silloin minä sanon näin, opettaisitteko minua ja 
kertoisitteko tästä kirjasta, Raamatusta, missä siellä sanotaan tuo asia. Missä siellä sanotaan, että sinulla 
tulee olla katto(järjestö). He sanovat, että sinun täytyy osallistua tuohon ryhmään tai baptistikirkkoon tai...
Sinulla on oltava kattojärjestö, mihin sinä kuulut. Voisitteko osoittaa sen minulle? Koska Raamattu on 
määritellyt asian hyvin täsmällisesti. Tiedättekö, miten selvästi se kertoo asian? Koska se ei sano mitään 
siitä! Joten ihminen on keksinyt kaiken tämän. Jumalan sana, jokainen pyhä kirjoitus, on Jumalan hengen 
inspiroimaa. Ainoa peite tai katto(organisaatio) minkä voit löytää on Aabraham, Iisak ja Jaakob. Se on 
Jumalan kutsumus, joka siirtyy sukupolvelta toiselle. Täällä oli niin keveä tunnelma ja nyt yhtäkkiä 
tunnelma tuntuu painavalta ja voin tuntea ilman. Mutta kuitenkin. Tämä oli sitä, mitä Herra sanoi, että 
pitää sanoa tänään ja niin olen tehnyt. Halleluja.

No, tänään 11th Hour -lähetyksessä haluan, että Krista voisitko tulla tänne ja ottaa vastaan lahjoituksen. 
Ja Roxannella on joitain ylistysraportteja. Ja te voitte kirjoittaa chattiin ympäri maailman, koska haluan 
kuulla teitä. En ole kysynyt tuota pitkään aikaan. Mutta haluan kuulla ihmisiltä ja mitä he ovat tekemässä 
ja mitä on sanottu. Tiesittekö, että joku ajoi taloni ympärillä toissa päivänä ja huusi, väärä profeetta! 
Väärä profeetta. Se kuulosta Mr Haneyltä Green Acres:stä. Väärä profeetta, hän vain ajeli ympäriinsä ja 
huuteli. Ja hän ei edes tiedä, mikä profeetta on. Onko olemassa profeettoja tänä päivänä Robin-veli? Kyllä
heitä on olemassa. Onko olemassa nykyaikana apostoleja? Ehdottomasti. Onko olemassa pastoreita tänä 
päivänä? Kyllä niitä on. Onko olemassa evankelistoja? Kyllä heitä on. Onko olemassa opettajia? Kyllä 
heitä on. Opettaja, pikkusormi, hän puhdistaa korvamme, jotta sana pääsee mieleemme ja sieluumme. 
Sormussormi, nimetön, pastori, hän on naimisissa kirkon kanssa. Keskisormi on pisin sormi ja kaikkien 
muiden sormien keskellä - evankelista. Etusormi on profeetta, joka osoittaa tien: näin sanoo Herra. 
Peukalo on apostoli, ainoa sormi, joka kykenee koskettamaan kaikkia muita sormia. Joten on olemassa 
viisinkertainen palvelutyö - Jumalan käsi. 

Kun menet sisälle Mooseksen saarnatelttaan, ensimmäisenä peitelty alue, kun kävelet sisälle 
ulommaiselta pihalta, sitä pitelee pystyssä viisi tolppaa. Joka edustaa viisinkertaista palvelutyötä. Kun 
kävelet sinne sisälle, niin olet silloin Jumalan koulussa ja siellä on seitsemänhaarainen kynttilänjalka - 
menorah. Ja se palaa ilmestystä. Näkyleivät ovat pöydällä, jotka ovat hänen läsnäolonsa leipiä. Ja sinä 
olet siellä sisällä alttarin edessä, jossa palaa suitsuke punaisena hehkuvien hiilien päällä - Jumalan sydän. 
Joten viisinkertaisen palvelutyön tarkoitus on mahdollistaa sinulle pääsy Jumalan asioihin, jolloin voit 
olla hänen läsnäolossaan ja nähdä kaikki hänen ilmestyksensä, kaikki seitsemän. Ja näet Jumalan 
sydämen ja sen, kuinka se palaa. Ja sieltä sinä olet valmistautunut menemään viimeisen esiripun taakse ja 
voit istua hänen kanssaan taivaallisissa paikoissa. Halleluja. Se oli hyvää asiaa, eikö vain. 

Krista tule ja ota mikrofoni ja opeta meitä. 

1:27:00
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